



ខ្មាស់អៀន គ្រីស្ទាន បងប្អូន



អំពើអាក្រក់វាចែកទាបបំផុត! អំពើអាក្រក់ដែលមិនអាចបំភ្លេចបាន!

ក្រុមជំនុំនៃបងប្អូនគ្រីស្ទានគឺជាលំដាប់មួយនៅក្នុងកាតូលិក
Pagan Cult មានដើមកំណើតនៅខេត្ត Europa អៀរឡង់។ គោលបំណងដើមរបស់ពួកគេគឺដើម្បីអប់រំយុវជន។ ពួកគេបានបង្កើត
'ICTtm' (វិធីសាស្ត្របង្រៀនអំពើអាក្រក់របស់កុមារអៀរឡង់) ដែលរីករាលដាលដូចជាមហារីកនៅជុំវិញពិភពលោក។

គាំទ្រដោយ Evil Vatican វាបានក្លាយជា modus oper-andi សម្រាប់ការអប់រំកាតូលិក
ទាំងអស់។ របស់គេ ១ st Education fa-cility



បានបើកនៅ Waterford អៀរឡង់ និងរដ្ឋកាលរបស់ពួកគេ។
អំពើអាក្រក់កុមារបានចាប់ផ្តើម។ លើកទឹកចិត្ត និងការពារដោយ
ប៊ីស្យុព អាចារ្យ ខា និង 'សម្តេចប៉ាប' ។

បងប្អូនគ្រីស្ទានជឿលើសាតាំង និងឋាននរក។ ពួកគេមិនអាចរង់ចាំដើម្បីទៅបានទេ។
នៅទីនោះ។ ពួកគេបានបង្កើតឋាននរកនៅលើផែនដីសម្រាប់កូនចៅនៃភពផែនដីរបស់យើង។ យើង
អធិស្ឋានដល់ ព្រះ 1 ដើម្បីឱ្យពួកគេទទួលខុសត្រូវក្នុងជីវិតនិងជីវិតបន្ទាប់បន្សំ។
បងប្អូនគ្រីស្ទានវិស័ទ និងបព្វជិត (បព្វជិតដល់សម្តេចប៉ាប) កាតូលិក៖ ឪពុកម្តាយ ប៉ូលីស តុលាការ អ្នកនយោបាយ អ្នកផ្សេងទៀត... ដែល
បានការពារអ្នកប្រតិបត្តិ
'វិធីសាស្ត្របង្រៀនដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាចរបស់កុមារអៀរឡង់' វិសាយទុក្ខវេទនា និងការរងទុក្ខរបស់កុមារនៅពេលនេះ និងគ្រប់ពេលវេលា។
ចូលរួមការអធិស្ឋានរបស់យើង។

1 ព្រះកំពុងរង់ចាំស្តាប់ពីអ្នក!



'វិធីសាស្ត្របង្រៀនកុមារអៀរឡង់ដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាច'

ការរំលោភភេទដូចគ្នា ការរួមភេទតាមមាត់ ការសម្រេចកាមដោយខ្លួនឯង ការសម្រេចកាមដោយសត្វពាហនៈ ការចាប់ពងស្វាស ការវាយដំ
ការវាយដំ ការបន្ទាបខ្លួន ការបង្កត់អាហារ ការល្មោភកាម ការថយចុះកម្ដៅ... ជាដើមរាល់ថ្ងៃ រាល់យប់ រៀងរាល់សប្តាហ៍ ជាដើមរាល់ខែ

ជាដើមរាល់ឆ្នាំ... នរកនៅលើផែនដី! កាន់អំពើអសីលធម៌នេះ សៅហ្មង ចែកទាប។
បព្វជិតទុច្ចរិត, ព្រះសង្ឃ, គ្រូបង្រៀនទទួលខុសត្រូវ, MS R7

'រង្វង់បងប្អូនគ្រីស្ទាននៃការត្រាស់ដឹង'

បងប្អូនគ្រីស្ទាននឹងបង្កើតជារង្វង់មួយនៅកណ្តាលក្មេងប្រុសម្នាក់
គ្មានខោទ្រនាប់។ ក្មេងប្រុសស្រឡាញ់ភេទដូចគ្នាចាប់រំលោភរហូតដល់ហូរឈាម
រន្ធតូច។ បងប្អូនគ្រីស្ទានសានិកបានប្រដៅក្មេងប្រុសនោះដោយសារការធ្វើឱ្យពួកគេធ្វើ

នេះ គេប្រាប់ក្មេងប្រុសថាគេបែបនេះ ព្រោះ ព្រះ បានបង្កើតគេបែបនេះ។ បើក្មេងនិយាយតបវិញគេវាយហើយ។ បងប្អូនគ្រីស្ទានមាន សេចក្តីរីករាយ និងរីករាយ។

'Christian Brothers Guilt' បងប្អូនគ្រីស្ទសាសនិកមិន

ត្រឹមតែបានរំលោភបំពានផ្លូវភេទនិងរាងកាយកុមារនៅជុំវិញពិភពលោកប៉ុណ្ណោះទេ។ ពួកគេនិយាយកុហក បន្ទោសជនរងគ្រោះ អះអាងថា ជនរងគ្រោះនៅកន្លែងណាក្រៅ។ បងប្អូនគ្រីស្ទសាសនិកទាំងអស់បានអត់ទោសអោយគ្នាទៅវិញទៅមក ការពារគ្នា ទៅវិញទៅមក កុហកខ្លួនឯងចំពោះប៉ូលីស និងតុលាការ។

បងប្អូនគ្រីស្ទាន អ្នកប្រមើកផ្លូវភេទបានដើរជុំវិញស្វែងរកកន្លែងបរាញ់ថ្មី ដើម្បីបំភ័យកុមារ។ ក្នុងនាមជាអ្នកកាន់សាសនាកាតូលិក ពួកគេបានអះអាងថា (ប្រមាថ ព្រះជាម្ចាស់ 1) ភាពមិនស្មោះត្រង់។ ពួកគេបានទទួលការការពារពីបញ្ចេញកាតូលិក (បូជាច្បាស់ ដល់ សម្តេចប៉ាប) ដែលបានណែនាំប៉ូលីស តុលាការ អ្នកនយោបាយដែលកាន់សាសនាកាតូលិកមិនអើពើនឹងជនរងគ្រោះ។

បញ្ចេញកាតូលិក មន្ត្រីប៉ូលីសកាតូលិក តុលាការកាតូលិក និងអ្នកនយោបាយកាតូលិកបានដំណើរការជាក្រុមនៃអំពើអាក្រក់។ ការពារអ្នក រំលោភបំពានកុមារ និងជនរងគ្រោះ។ វិហារកាតូលិក ជាអង្គការបំពានលើកុមារធំជាងគេលើពិភពលោក។ អង្គការ Evil Anti 1 God ដ៏ធំ បំផុត។

ទំនួលខុសត្រូវរបស់បងប្អូនគ្រីស្ទាន មិនដែលមានក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រនៃមនុស្សជាតិ

ទេ ដែលការរំលោភផ្លូវភេទដ៏ឃោរឃៅជាបន្តបន្ទាប់មកលើកុមារត្រូវបាន ប្រព្រឹត្តទៅទាំងពិភពលោក។ មាតាបិតាគ្រប់រូបនៅលើពិភពផែនដីមាន កាតព្វកិច្ចខាងសីលធម៌ក្នុងការទាមទារពីរដ្ឋាភិបាលរបស់ពួកគេ ដើម្បី ដេញតាមបងប្អូនគ្រីស្ទានគ្រប់រូប ដែលជាកាតូលិកដែលការពារពួកគេ កាត់ទោស MS R7 អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបងប្អូនគ្រីស្ទានមានគឺត្រូវបានរឹបអូស (រួមទាំងរបស់របរផ្ទាល់ខ្លួន) ដោយគ្មានសំណង។ រាល់អតីតដែលប្រើដោយ បងប្អូនប្រុស Chris-tian គឺជាកន្លែងនៃអំពើអាក្រក់។ កន្លែងទាំងនេះត្រូវ បានវាយកម្ទេច កែច្នៃ សាងសង់



ឡើងវិញជាកន្លែងស្តារនីតិសម្បទា។ ការចងចាំណាមួយរបស់បងប្អូនគ្រីស្ទានត្រូវបានលុបចោល។

'ខ្មាស់អៀរឡង់'

ឪពុកម្តាយជនជាតិអៀរឡង់ សហគមន៍អៀរឡង់ ប៉ូលីសអៀរឡង់ តុលាការអៀរឡង់ អ្នកនយោបាយអៀរឡង់ សុទ្ធតែបានបរាជ័យកុមារ និងកុមារអៀរឡង់ជុំវិញពិភពលោក។

អនុញ្ញាតឱ្យជនជាតិអៀរឡង់ដឹង (មិនហ៊ីងសា) ថាតើអ្នកមានការខកចិត្តយ៉ាងណាចំពោះកង្វះការអាណិតអាសូរ យុត្តិធម៌ និងមនសិការ របស់ពួកគេ។ អៀរឡង់ដោយសារតែអសីលធម៌របស់ពួកគេ

អាកប្បកិរិយាមិនទទួលខុសត្រូវ ឧក្រិដ្ឋកម្មមិនអាចទទួលយកបានសម្រាប់ការងារ
គ្រប់ទីកន្លែងក្នុងពិភពលោក ជាប៉ូលីស តុលាការ ក្នុងការអប់រំ ឬជាបំប្លែង
ការិយាល័យនយោបាយណាមួយ។

'អាម៉ាស់កាតូលិក'

ពួកកាតូលិកបានឱបក្រសោប "កុមារអៀរឡង់គួរឱ្យភ័យខ្លាច
វិធីសាស្ត្របង្រៀន" ដោយប្រើវានៅក្នុងការអប់រំកាតូលិក
គាំទ្រ និងផ្សព្វផ្សាយដោយបុរីវិទ្យា។ កាតូលិក
បន្ទាប់មកបានបុប្ផិកដើម្បីលាក់និងជួយកុមារកាតូលិក
ជនល្មើសរត់គេចខ្លួន។ ជេរប្រមាថ, បំផ្លាញ
ភស្តុតាង គំរាមកំហែងជនរងគ្រោះទាំងអស់នេះដើម្បីការពារ
អ្នកបំពានលើកុមារកាតូលិក។



ប៉ូលីសកាតូលិក តុលាការ និងអ្នកនយោបាយបានចូលរួមក្នុងឧក្រិដ្ឋជននេះ។
ប្រព្រឹត្តិដោយការមិនកាត់ទោស បិទបាំង បំផ្លាញភស្តុតាង ...
អាកប្បកិរិយាធ្វើឱ្យព្រះវិហារកាតូលិកជាអង្គការឧក្រិដ្ឋកម្មធំបំផុត។
បញ្ចប់អំពើអាក្រក់នេះ, [Shun Shame Prosecute, MS R7](#)

កាតូលិកអនុញ្ញាតឱ្យសាសនាចក្ររបស់ពួកគេបង្កើត និងដំណើរការកូនកំដៅជាងគេ
អង្គការបំពានក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រមនុស្សធ្វើឱ្យកាតូលិកអស្ចារ្យបំផុត។
ការគំរាមកំហែងដល់កុមារនៃពិភពលោក។ ខ្មាស់អៀនចំពោះកាតូលិក។ [ការធ្វើឱ្យ Cath-olics មិនសមនឹងឪពុកម្តាយ។](#)

រដ្ឋាភិបាលដែលអនុញ្ញាតឱ្យមានការអប់រំកាតូលិក។ បច្ចុប្បន្ន ការអប់រំកាតូលិក ស្នើឱ្យអ្នកអប់រំដែលបំពានរបស់ពួកគេលាវែងពី
តំណែង។ ពួកគេផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវឯកសារយោងដ៏ល្អមួយ ហើយបញ្ជូនពួកគេទៅការអប់រំសាធារណៈនៅទីតាំងមួយផ្សេងទៀត។ រដ្ឋាភិបាល
ដែលយកធនធាន និងថវិកាពីសាលារដ្ឋដើម្បីប្រគល់ឱ្យ

ការអប់រំកាតូលិកបរាជ័យក្នុងកាតព្វកិច្ចថែទាំកុមារដែលពួកគេមាន
សន្ទុកថាការពារ។ រដ្ឋាភិបាលដែលធ្វើឱ្យកុមារបរាជ័យគឺមិនអាចទទួលយកបានទេ។
[ជំនួស កាត់ទោស MS R7](#)

មាតាបិតា កាតូលិក សហគមន៍ ប៉ូលីស តុលាការ អ្នកនយោបាយ មានទាំងអស់។
កុមារកាតូលិកបានបរាជ័យ។ អនុញ្ញាតឱ្យកាតូលិកដឹង (មិនហឹង្សា) ថាតើអ្នកមានការខកចិត្តកម្រិតណាដោយសារពួកគេខ្លះស៊ីលធម៌
មេត្តាធម៌ .. សាសនាកាតូលិកដោយសារទង្វើឧក្រិដ្ឋកម្មអសីលធម៌ដែលមិនទទួលខុសត្រូវរបស់ពួកគេ មិនអាចទទួលយកបាន
ក្នុងការធ្វើការនៅគ្រប់ទីកន្លែងក្នុងពិភពលោកក្នុងនាមជាប៉ូលីស តុលាការ។ ក្នុងការអប់រំ ឬជាបំប្លែងក្នុងការិយាល័យនយោបាយ
ណាមួយ។

'របៀបដែលបញ្ជីកាតូលិក (ឬជាចារ្យទៅប្រកាន់ទោស) ប្រមាថ ព្រះជាម្ចាស់ 1

វិហារកាតូលិកគឺជាអង្គការប្រឆាំងនឹងដីធ្លីបំផុត។ ១ ព្រះ
ទាំងទ្រង់និងនាងបានចន្រ្ទនិងនាងឱ្យមានភាពខុសគ្នាប៉ុន្តែស្មើគ្នា។
ចង់ឱ្យគាត់ និងនាងរស់នៅ និងធ្វើការជាផ្នែកនៃក្រុមស្មើគ្នា ជាមួយនឹងការរំលងខុសគ្នា។

អ្នកកាន់សាសនាកាតូលិកចាប់ផ្តើមមួយសប្តាហ៍ជាមួយនឹងថ្ងៃឈប់សម្រាក (ថ្ងៃអាទិត្យ) មាន
សប្តាហ៍ធ្វើការប្រាំថ្ងៃ និងដើរទិញឥវ៉ាន់ 1 ថ្ងៃ។ 1 ព្រះ មាន
សប្តាហ៍ធ្វើការ 6 ថ្ងៃ នៅថ្ងៃទី 7 ជាថ្ងៃសប្តាយ។ អ្នកកាន់សាសនាកាតូលិកគោរពបូជា 1 ព្រះ ដោយចាប់ផ្តើម
សប្តាហ៍ជាមួយនឹងថ្ងៃឈប់សម្រាក។



អ្នកកាន់សាសនាកាតូលិកជំទាស់នឹងការរួមរស់ (ភាពនៅសេសសល់) គុណនឹងការចាប់ផ្តើមបង្កើត
គ្រួសារ។ 1 ព្រះ ចង់ឱ្យគាត់និងនាងចូល
កិច្ចសន្យា "អាពាហ៍ពិពាហ៍បរិសុទ្ធ" ។ មិត្ត, គុណ, ចាប់ផ្តើម ក
គ្រួសារ។ ការសេពសុភាពអំពើចាប់! ប្រឆាំង ១ ព្រះ!

ចំណាំ ! អាពាហ៍ពិពាហ៍ដ៏បរិសុទ្ធ ការចាប់ផ្តើមគ្រួសារគឺមិនអាចទទួលយកបានចំពោះការរួមភេទ
ពិការភាព (ការរំលោភលើកុមារ ការយល់ច្រឡំភេទ ភេទដូចគ្នា) រងទុក្ខ។

អ្នកកាន់សាសនាកាតូលិកបូជាកាយ និងផឹកឈាម។
រាងកាយត្រូវបានជំនួសដោយនំប៉័ងហើយឈាមត្រូវបានជំនួស
ជាមួយគ្រឿងស្រវឹង។ កាតូលិកគឺជាមូលហេតុចម្បងនៃការសេពគ្រឿងស្រវឹង
ញៀនស្រា និងញៀនស្រាក្នុងរយៈពេល 1 ព្រះ ធ្វើ
មិនចង់បានការលះបង់ ឬគ្រឿងស្រវឹង។



'ឪពុកម្តាយកាតូលិក'

ឪពុកម្តាយកាតូលិកមាន និងកំពុងត្រូវបានបញ្ជាត បំភាន់ និងក្បត់ដោយ
បញ្ជីកាតូលិក (បូជាចារ្យដល់សម្តេចប៉ាប) ។ បញ្ជីកាតូលិកដោយការរចនាប្រឆាំងនឹងគ្រួសារ - លី (អាពាហ៍ពិពាហ៍កូន) ។ ធ្វើឱ្យពួកគេ
មិនស័ក្តិសមក្នុងការផ្តល់ដំបូន្មាន និងការណែនាំអំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍ ឬការជួល។ ធ្វើឱ្យពួកគេក៏មិនសមនឹងការបង្រៀនឬ

នៅជាមួយក្មេងៗ ក្មេងជំទង់.. ដោយសារបញ្ជីកាតូលិកជឿលើភាពមិនស្មោះត្រង់របស់កាតូលិក ពួកគេបញ្ជាត និងបំភាន់ឪពុកម្តាយ
អំពីភាពអសីលធម៌ ភាពថោកទាប និងឧក្រិដ្ឋកម្មរបស់ពួកគេ។

សីលធម៌ឪពុកម្តាយដែលយកចិត្តទុកដាក់គួរចាកចេញពីការអប់រំកាតូលិកនិងកាតូលិក
ព្រះវិហារសម្រាប់សុភវិទ្យាសាស្ត្រ ។ របស់ពួកគេ។ ឪពុកម្តាយទាំងនេះនឹងត្រូវបានស្វាគមន៍ដោយ
'អាណាព្យាបាលរបស់អាណាព្យាបាល។ ការស្វាគមន៍នេះមិនអនុវត្តចំពោះបងប្អូនគ្រីស្ទាន ឬបញ្ជីកាតូលិក (បូជាចារ្យដល់សម្តេចប៉ាប)
ទេ។

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 សេចក្តីជំនឿ 1 សាសនា ចក្រចក្រវាឡ អាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាល

Custodian Guardian គាំទ្រគាត់ និងនាងស្មើគ្នា ប៉ុន្តែខុសគ្នា។ គាត់
ហើយនាងចូលក្នុងកិច្ចសន្យា 'Holy Matrimony' មានកូនចាប់ផ្តើមគ្រួសារ។ មាតាបិតា កុមារ ពេទ្យ និងអ្នកអប់រំ ចូលរួមដោយមិនមាន
ឥស្សរជន
ការអប់រំសហគមន៍ដោយឥតគិតថ្លៃ និងការថែទាំសុខភាពដោយឥតគិតថ្លៃ (SmeC, PHEC) ។



អាណាព្យាបាលនៃសាកលលោកគឺជាអនាគតរបស់យើង យើងប្រកាស 1 សារចុងក្រោយ របស់ព្រះ ដែលជា 'ការ
បង្ហាញច្បាប់ - អ្នកផ្តល់ឱ្យ' ។



កុមារគឺជាអនាគតរបស់យើង។

កុមារគឺជាអមតៈរបស់យើង។

កុមារសមនឹងទទួលបានការយកចិត្ត

ទុកដាក់ ការពារ និងស្រលាញ់

Welcome to the wonderful world of worshipping 1GOD



ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់
ព្រះជាម្ចាស់ និងសេចក្តីល្អ
របស់មនុស្សជាតិ!